



ກອງປະຊຸມໂຕະມິນປະຈຳປີ 2018

“ການສະຫຼຸບກາງສະໄໝການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII - ຄວາມຄືບໜ້າໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດເປົ້າໝາຍການພັດທະນາແບບຍືນຍົງ ແລະ ວຽກງານການຮ່ວມມືເພື່ອການພັດທະນາທີ່ມີປະສິດທິຜົນ”

ຄັ້ງວັນທີ 04-05 ທັນວາ 2018

ທີ່ ຫໍປະຊຸມແຫ່ງຊາດ, ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ

(ສະໜັບສະໜູນໂດຍ ຣາຊະອານາຈັກລຸກຊຳບວກ, ສະວິດເຊີແລນ ແລະ ອົງການ ສປຊ ເພື່ອການພັດທະນາ)

ວາລະກອງປະຊຸມ

ມື້ທີ 1 : ວັນທີ 04 ທັນວາ 2018 - ກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືລະດັບວິຊາການ ແລະ ຢ້ຽມຢາມ ໂຄງການພາກສະໜາມ

ພາກເຊົ້າ - ກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືລະດັບວິຊາການ (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 2)

07:45 – 08:15	ລົງທະບຽນ
08:15 – 08:25	ກ່າວເປີດກອງປະຊຸມ ໂດຍ: ທ່ານ ປອ. ກິແກ້ວ ຈັນທະບູຣີ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ
08:25 – 08:35	ກ່າວມີຄຳເຫັນຕໍ່ກອງປະຊຸມ ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ຄາຣິນາ ອິມໂມເນັ້ນ, ຜູ້ປະສານງານອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ທັງເປັນຜູ້ຕາງໜ້າ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ ປະຈຳ ສປປ ລາວ
08:35 – 08:55	ນຳສະເໜີ ກ່ຽວກັບ ຜົນຂອງການສະຫຼຸບກາງສະໄໝການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII 2016-2020: ຄວາມຄືບໜ້າ ແລະ ສິ່ງທ້າທາຍໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ແຜນພັດທະນາດັ່ງກ່າວ. ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ພອນວັນ ອຸທະວິງ, ຫົວໜ້າກົມແຜນການ, ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ

08:55 – 09:30	ສິນທະນາ
09:30 – 09:45	ພັກຜ່ອນດື່ມຊາ-ກາເຟ
09:45 – 12:00	ຈັດເປັນ 4 ກຸ່ມສິນທະນາ ໂດຍອີງຕາມບັນດາເປົ້າໝາຍ ແລະວຽກຈຸດສຸມບິນອ້ອມທີ່ພົວພັນກັບຫຼາຍຂະແໜງການຂອງ ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII ດັ່ງລຸ່ມນີ້:
	<p>ກຸ່ມສິນທະນາ 1 (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 2) ເປົ້າໝາຍ 1 ຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII : “ເສດຖະກິດແຫ່ງຊາດ ມີການເຕີບໂຕຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ໜັ້ນທ່ຽງແລະສ້າງໄດ້ຄວາມສົມດຸນຂອງການເຕີບໂຕໂດຍຖືເອົາການພັດທະນາເສດຖະກິດເປັນໃຈກາງເພື່ອສຸມໃສ່ສ້າງພື້ນຖານເສດຖະກິດໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ ແລະ ຫຼຸດຜ່ອນຄວາມບອບບາງດ້ານເສດຖະກິດ.”</p> <p><i>(ຂົງເຂດຈຸດສຸມ: ສະຖຽນລະພາບດ້ານເສດຖະກິດມະຫາພາກ, ການຄຸ້ມຄອງການເງິນພາກລັດ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງພາກເອກະຊົນ)</i></p> <p>➤ ຄະນະສິນທະນາ:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.1. ທ່ານ ປອ ບຸນເຫຼືອ ສິນໄຊວໍຣະວົງ, ຫົວໜ້າກົມນະໂຍບາຍການເງິນ ແລະ ນິຕິກຳ, ກະຊວງການເງິນ. 1.2. ທ່ານ ຈິດ ທະວິໄສ, ຫົວໜ້າຫ້ອງການກອງທຶນຫຼຸດຜ່ອນຄວາມທຸກຍາກ, ກະຊວງ ກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້. 1.3. ທ່ານ ນາງ ທະວິຈັນ ທ່ຽງເທບວົງສາ, ຮອງຫົວໜ້າກົມສົ່ງເສີມການລົງທຶນ, ກະຊວງ ແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ. 1.4. ທ່ານ ສິຣິສຳພັນ ວໍຣະຈິດ, ຫົວໜ້າກົມແຜນການ ແລະ ການຮ່ວມມື, ກະຊວງ ອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ. 1.5. ທ່ານ ນາງ ແຟນນີ ວີເນີ (Fanny Weiner) ຜູ້ຊ່ຽວຊານອາວຸໂສດ້ານການຄຸ້ມຄອງພາກລັດ, ທະນາຄານໂລກ. 1.6. ທ່ານ ອຸເດດ ສຸວັນນະວົງ, ປະທານ ສະພາການຄ້າ ແລະ ອຸດສາຫະກຳແຫ່ງຊາດລາວ. <p>➤ ຜູ້ນຳພາການສິນທະນາ: ທ່ານ ປອ ສິດທິຣິດ ຣາຊະພິນ, ຮັກສາການຫົວໜ້າສູນຄົ້ນຄວ້ານະໂຍບາຍການພັດທະນາ, ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p>
	<p>ກຸ່ມສິນທະນາ 2 (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 3) ເປົ້າໝາຍ 2 ຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII : “ພັດທະນາຊັບພະຍາກອນມະນຸດໃຫ້ການເປັນບັດໃຈຕັດສິນການພັດທະນາ ໂດຍການຍົກລະດັບຄວາມສາມາດຂອງບຸກຄະລາກອນພາກລັດ ແລະ ກຳລັງແຮງງານເອກະຊົນໃຫ້ສູງຂຶ້ນ; ຄວາມທຸກຍາກຂອງປະຊາຊົນບັນດາເຜົ່າໄດ້ຮັບການ ແກ້ໄຂຢ່າງທົ່ວເຖິງ, ທຸກເຜົ່າຊົນ ແລະ ເພດໄວສາມາດເຂົ້າເຖິງການສຶກສາ ແລະ ການບໍລິການສາທາລະນະ ສຸກ</p>

ໄດ້ຢ່າງທົ່ວເຖິງ ແລະ ມີຄຸນນະພາບ; ສົ່ງເສີມການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ພັດທະນາເອກະລັກວັດທະນະທຳ ອັນດີງາມຂອງຊາດ. ຮັບປະກັນສະຖຽນລະພາບດ້ານການເມືອງຢ່າງໜັກແໜ້ນ, ສັງຄົມມີຄວາມສະຫງົບ ແລະ ເປັນລະບຽບຮຽບຮ້ອຍ, ມີຄວາມຍຸດຕິທຳ ແລະ ໂປ່ງໃສ.”

(ຂົງເຂດຈຸດສຸມ: ການບໍລິການຂອງພາກລັດ ແລະ ການຫຼຸດຜ່ອນຄວາມທຸກຍາກ)

➤ ຄະນະສິນທະນາ:

- 2.1. ທ່ານ ສີທອງ ສີຂາວ, ຮອງຫົວໜ້າກົມແຜນການ, ກະຊວງ ສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ.
- 2.2. ທ່ານ ດຣ. ຜຸ່ນຄຳ ຣັດຕະນະວິງ, ຮອງຫົວໜ້າກົມແຜນການ ແລະ ການຮ່ວມມື, ກະຊວງ ສາທາລະນະສຸກ.
- 2.3. ທ່ານ ບຸນເພັງ ສີສະຫວັດ, ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງແຫ່ງຊາດເພື່ອການແກ້ໄຂບັນຫາລະເບີດບໍ່ທັນແຕກທີ່ຕົກຄ້າງໃນ ສປປ ລາວ (ຄຊກລ), ກະຊວງ ແຮງງານ ແລະ ສະຫວັດດີການສັງຄົມ.
- 2.4. ທ່ານ ບຸນມິ ວິໄລຈິດ, ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການ, ສູນສະຖິຕິແຫ່ງຊາດ.
- 2.5. ທ່ານ ທາເຄຊີ ຮິກິຮາຣະ (Takeshi Hikihara), ເອກອັກຄະຮາຊະທູດ ຍີ່ປຸ່ນ ປະຈຳ ສປປລາວ
- 2.6. ທ່ານ ອັອກຕາວຽນ ບີໂວນ (Octavian Bivol), ຜູ້ຕາງໜ້າອົງການ ສປຊ ສຳລັບເດັກ

➤ ຜູ້ນຳພາການສິນທະນາ: ທ່ານ ນາງ ສີສິມບຸນ ອຸນາວົງ, ຫົວໜ້າກົມຮ່ວມມືສາກົນ, ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ

ກຸ່ມສິນທະນາ 3 (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 4)

ເປົ້າໝາຍ 3 ຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII : “ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມໄດ້ຮັບການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ນຳໃຊ້ຢ່າງມີປະສິດທິຜົນ ຕາມທິດສີຂຽວ ແລະ ຍືນຍົງ; ກຽມພ້ອມຮັບມືກັບໄພພິບັດທຳມະຊາດ ແລະ ການປ່ຽນແປງດິນຟ້າອາກາດ ຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ພ້ອມທັງ ກໍ່ສ້າງຄືນສິ່ງທີ່ຖືກທຳລາຍ ແລະ ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກໄພທຳມະຊາດໃຫ້ດີກວ່າເກົ່າ.”

(ຂົງເຂດຈຸດສຸມ: ບົດຮຽນທີ່ຖອດຖອນໄດ້ຈາກການປະເມີນຄວາມຕ້ອງການຫຼັງໄພພິບັດ, ມາດຕະການໃນການຟື້ນຟູ ແລະ ທິດທາງໃນຕໍ່ໜ້າ)

➤ ຄະນະສິນທະນາ:

- 3.1. ທ່ານ ວິຣະນະ ສອນນະສິນ, ຮອງຫົວໜ້າກົມແຜນການ ແລະ ການຮ່ວມມື, ກະຊວງ ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ.
- 3.2. ທ່ານ ວິໄລພິງ ສີສິມຫວັງ, ຮອງຫົວໜ້າກົມສັງຄົມສິງເຄາະ, ກະຊວງ ແຮງງານ ແລະ ສະຫວັດດີການສັງຄົມ.
- 3.3. ທ່ານ ນາງ ເບີຕີລານີ ຊໍລິງກີ (Bertylani Saulinggi), ເລຂາອັນດັບສອງ, ສະຖານທູດ ອິນໂດເນເຊຍ ປະຈຳ ສປປ ລາວ.
- 3.4. ທ່ານ ປີເຕີ້ ຟອກດ໌ (Peter Fogde), Burapha Agroforestry.

	<p>3.5. ທ່ານ ຄຣິສຕຽນ ໂອກ (Christian Olk), ຫົວໜ້າຝ່າຍຮ່ວມມືເພື່ອການພັດທະນາ, ສະຖານທູດເຢຍລະມັນ ປະຈຳ ສປປ ລາວ.</p> <p>➤ ຜູ້ນຳພາການສົນທະນາ: ທ່ານ ອະນຸພາບ ວົງໜໍ່ແກ້ວ, ຫົວໜ້າກົມອົງການຈັດຕັ້ງສາກົນ, ກະຊວງ ການຕ່າງປະເທດ</p>
	<p>ກຸ່ມສົນທະນາ 4 (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 14) “ດ້ານວຽກຈຸດສຸມບິນອ້ອມທີ່ຕິດພັນກັບຫຼາຍຂະແໜງການຂອງ ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII”</p> <p>(ຂົງເຂດຈຸດສຸມ: ການປົກຄອງລັດດ້ວຍກົດໝາຍ ແລະ ການປະຕິບັດກົດໝາຍ)</p> <p>➤ ຄະນະສົນທະນາ:</p> <ol style="list-style-type: none"> 4.1. ທ່ານ ພັນໂທ ວົງເພັດ ແສນວົງສາ, ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການກວດກາ ແລະ ຄວບຄຸມຢາເສບຕິດ, ກະຊວງປ້ອງກັນຄວາມສະຫງົບ. 4.2. ທ່ານ ເກດສະໜາ ພິມມະຈັນ, ຫົວໜ້າກົມຮ່ວມມືສາກົນ, ກະຊວງ ຍຸຕິທຳ. 4.3. ທ່ານ ນາງ ສຸພາພອນ ພານິດ, ຮອງຫົວໜ້າກົມແຜນການ ແລະ ການຮ່ວມມື, ສູນກາງສະຫະພັນແມ່ຍິງລາວ. 4.4. ທ່ານ ນາງ ຟຣານເຊສກາ ອະຣາໂຕະ (Francesca Arato), ຜູ້ຈັດການແຜນງານ, ສຳນັກງານຜູ້ຕາງໜ້າສະຫະພາບ ເອີຣົບ ປະຈຳ ສປປ ລາວ. 4.5. ທ່ານ ທິມ ເອັນເດີລິນ (Tim Enderlin), ຫົວໜ້າອົງການສະວິສ ເພື່ອການຮ່ວມມື ແລະ ພັດທະນາ ປະຈຳພາກພື້ນ. <p>➤ ຜູ້ນຳພາການສົນທະນາ: ທ່ານ ນິສິດ ແກ້ວປັນຍາ, ຫົວໜ້າກົມແຜນການ ແລະ ການຮ່ວມມື, ກະຊວງພາຍໃນ</p>
<p>12:00 – 13:00</p>	<p>ຮັບປະທານອາຫານທ່ຽງ</p>

ພາກບ່າຍ – ຍ້ຽມຢາມໂຄງການພາກສະໜາມ, ພິທີບາສີ່ສູ່ຂວັນ ແລະ ງານລ້ຽງອາຫານຄຳ

<p>13:00 – 18:00</p>	<p>ຍ້ຽມຢາມ 02 ໂຄງການ ທີ່ຕິດພັນກັບເນື້ອໃນຂອງກອງປະຊຸມໂຕະມິນປະຈຳປີ 2018 ດັ່ງລຸ່ມນີ້:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. ໂຄງການກໍ່ສ້າງທາງລົດໄຟ ລາວ-ຈີນ (Lao-China Railway Construction Site) 2. ໂຄງການກະເສດອິນຊີ (Organic Farm)
----------------------	--

19:00 – 21:00	<p>ພິທີບາສີສູ່ຂວັນ ແລະ ງານລ້ຽງອາຫານຄໍ່າ <i>ເຈົ້າພາບໂດຍ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</i> <i>ສະຖານທີ່: ຫໍປະຊຸມແຫ່ງຊາດ (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 1)</i></p>
---------------	--

ມື້ທີ 2: ວັນທີ 5 ທັນວາ 2018 -ກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືລະດັບນະໂຍບາຍ (ທີ່ຫ້ອງປະຊຸມ ເບີ 2)

ພາກເຊົ້າ

08:30 – 09:00	<p>ລົງທະບຽນ</p>
09:00 – 09:10	<p>ກ່າວເປີດກອງປະຊຸມຢ່າງເປັນທາງການ <i>ໂດຍ: ພະນະ ທ່ານ ສິມຕິ ດວງດີ, ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງ ການເງິນ</i></p>
09:10 – 09:20	<p>ກ່າວມີຄໍາເຫັນຕໍ່ກອງປະຊຸມ <i>ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ວາເລີຣີ ຄລິບຟ໌, ຮອງຜູ້ອໍານວຍການຮັບຜິດຊອບພາກພື້ນອາຊີ-ປາຊີຟິກຂອງ ອົງການ ສປຊ ເພື່ອການພັດທະນາ ທັງເປັນຫົວໜ້າຫ້ອງການປະຈໍາພາກພື້ນອາຊີ-ປາຊີຟິກ ປະຈໍາຢູ່ບາງກອກ.</i></p>
09:20 – 09:30	<p>ກ່າວມີຄໍາເຫັນຕໍ່ກອງປະຊຸມ <i>ໂດຍ: ທ່ານ ປອ. ສຸພັນ ແກ້ວມີໄຊ, ລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະການລົງທຶນ</i></p>
09:30 – 09:40	<p>ຖ່າຍຮູບຮ່ວມກັນ ກັບ ພະນະ ທ່ານ ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ, ລັດຖະມົນຕີກະຊວງການ ເງິນ ພ້ອມດ້ວຍຄະນະປະທານ ກອງປະຊຸມ</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. ບັນດາລັດຖະມົນຕີ/ຮອງລັດຖະມົນຕີ 2. ຫົວໜ້າຄະນະຜູ້ແທນ ຂອງບັນດາຄູ່ຮ່ວມພັດທະນາ/ເອກອັກຄະລັດຖະທູດ ແລະຫົວໜ້າ/ຮອງຫົວໜ້າ ບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງສາກົນ, ອົງການຈັດຕັ້ງສາກົນບໍ່ສັງກັດລັດຖະບານ, ສະມາຄົມບໍ່ຫວັງຜົນກໍາໄລ ແລະ ພາກເອກະຊົນ.
09:40 – 10:25	<p>- ຢ້ຽມຊົມງານວາງສະແດງຜົນງານການຮ່ວມມືເພື່ອການພັດທະນາຂອງຂະແໜງການ ເພື່ອຕ້ອນຮັບ ກອງ ປະຊຸມໂຕະມົນປະຈໍາປີ 2018 - ພັກຜ່ອນຕື່ມຊາ-ກາເຟ</p>

ຄະນະປະທານກອງປະຊຸມໂຕະມິນປະຈຳປີ 2018:

1. ທ່ານ ປອ. ສຸພັນ ແກ້ວມີໄຊ, ລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ.
2. ທ່ານ ນ. ຄາຣິນາ ອິມໂມເນັນ, ຜູ້ປະສານງານອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ທັງເປັນຜູ້ຕາງໜ້າອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ ປະຈຳ ສປປ ລາວ.

10:25 – 10:40	<p>ນຳສະເໜີໂດຍຫຍໍ້ ກ່ຽວກັບຜົນການສະຫຼຸບກາງສະໄໝການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມ ແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII (2016-2020)</p> <p>ໂດຍ: ທ່ານ ປອ. ກິແກ້ວ ຈັນທະບູລີ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p>
10:40 – 11:10	ສິນທະນາ
11:10 – 11:25	<p>ລາຍງານຜົນ ຂອງກຸ່ມສິນທະນາ 1 - ເປົ້າໝາຍ 1 ຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII : “ເສດຖະກິດແຫ່ງຊາດ ມີການເຕີບໂຕຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ໜັ້ນທ່ຽງແລະສ້າງໄດ້ຄວາມສົມດູນ ຂອງການເຕີບໂຕໂດຍຖືເອົາການພັດທະນາ ເສດຖະກິດເປັນໃຈກາງເພື່ອສຸມໃສ່ສ້າງພື້ນຖານເສດຖະກິດ ໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ ແລະ ຫຼຸດຜ່ອນຄວາມບອບບາງ ດ້ານເສດຖະກິດ.”</p> <p>ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ທິບພະກອນ ຈັນທະວົງສາ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງ ການເງິນ.</p>
11:25 – 11:55	ສິນທະນາ
11:55 – 12:10	<p>ລາຍງານຜົນ ຂອງກຸ່ມສິນທະນາ 2 - ເປົ້າໝາຍ 2 ຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII : “ພັດທະນາຊັບພະຍາກອນ ມະນຸດໃຫ້ການເປັນບັດໃຈຕັດສິນການພັດທະນາໂດຍການ ຍົກລະດັບຄວາມສາມາດຂອງບຸກຄະລາກອນ ພາກລັດ ແລະ ກຳລັງແຮງງານເອກະຊົນໃຫ້ສູງຂຶ້ນ; ຄວາມທຸກຍາກຂອງປະຊາຊົນບັນດາເຜົ່າໄດ້ຮັບການ ແກ້ໄຂຢ່າງທົ່ວເຖິງ, ທຸກເຜົ່າຊົນ ແລະ ເພດໄວ ສາມາດເຂົ້າເຖິງການສຶກສາ ແລະ ການບໍລິການສາທາລະນະ ສຸກໄດ້ຢ່າງທົ່ວເຖິງ ແລະ ມີຄຸນນະພາບ; ສິ່ງເສີມການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ພັດທະນາເອກະລັກວັດທະນະທຳ ອັນດີງາມຂອງຊາດ. ຮັບປະກັນ ສະຖຽນລະພາບດ້ານການເມືອງຢ່າງໜັກແໜ້ນ, ສັງຄົມມີຄວາມສະຫງົບ ແລະ ເປັນລະບຽບຮຽບຮ້ອຍ, ມີຄວາມຍຸດຕິທຳ ແລະ ໂປ່ງໃສ.”</p> <p>ໂດຍ: ທ່ານ ຮສ.ດຣ ພູທອນ ເມືອງປາກ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງ ສາທາລະນະສຸກ.</p>
12:10 – 12:40	ສິນທະນາ
12:40 – 13:30	ຮັບປະທານອາຫານທ່ຽງ

ພາກປ່າຍ

<p>13:30 – 13:45</p>	<p>ລາຍງານຜົນ ຂອງກຸ່ມສິນທະນາ 3 - ເປົ້າໝາຍ 3 ຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII : “ຊັບພະຍາກອນທຳມະ ຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມໄດ້ຮັບການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ນຳໃຊ້ ຢ່າງມີປະສິດທິຜົນ ຕາມທິດສີຂຽວ ແລະ ຍືນຍົງ; ກຽມພ້ອມຮັບມືກັບໄພພິບັດທຳມະຊາດ ແລະ ການ ປ່ຽນແປງດິນຟ້າອາກາດ ຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ພ້ອມທັງ ກໍ່ສ້າງຄືນສິ່ງທີ່ຖືກທຳລາຍ ແລະ ໄດ້ຮັບ ຜົນ ກະທົບຈາກໄພທຳມະຊາດໃຫ້ດີກວ່າເກົ່າ.” <i>ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ໃບຄຳ ຂັດທິຍະ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຮງງານ ແລະ ສະຫວັດດີການສັງຄົມ.</i></p>
<p>13:45 – 14:15</p>	<p>ສິນທະນາ</p>
<p>14:15 – 14:30</p>	<p>ລາຍງານຜົນ ຂອງກຸ່ມສິນທະນາ 4 - “ດ້ານວຽກຈຸດສູນບິນອ້ອມທີ່ຕິດພັນກັບຫຼາຍຂະແໜງການຂອງ ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ VIII” <i>ໂດຍ: ທ່ານ ປອ ຄຳມູນ ວິພິງໄຊ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງ ພາຍໃນ.</i></p>
<p>14:30 – 15:00</p>	<p>ສິນທະນາ</p>
<p>15:00 – 15:15</p>	<p>ນຳສະເໜີກ່ຽວກັບ ການຜັນຂະຫຍາຍເປົ້າໝາຍການພັດທະນາແບບຍືນຍົງ ແລະ ການກະກຽມສຳລັບ ການຫຼຸດພື້ນອອກຈາກສະຖານະພາບປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ, ໂດຍສະເພາະ ການພິຈາລະນາ ແລະ ຜົນ ກະທົບຕ່າງໆ ສຳລັບ ການສ້າງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX. <i>ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ຄຳເພົາ ເອີນທະວັນ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງ ການຕ່າງປະເທດ</i></p>
<p>15:15 – 15:45</p>	<p>ສິນທະນາ</p>
<p>15:45 – 16:15</p>	<p>ພັກຜ່ອນດື່ມຊາ-ກາເຟ</p>
<p>16:15 – 16:25</p>	<p>ກ່າວມີຄຳເຫັນຕໍ່ກອງປະຊຸມ <i>ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ຄາຣິນາ ອິມໂມເນັ້ນ, ຜູ້ປະສານງານອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ທັງເປັນຜູ້ຕາງໜ້າ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ ປະຈຳ ສປປ ລາວ</i></p>
<p>16:25 – 16:40</p>	<p>ກ່າວສະຫຼຸບ ແລະ ປິດກອງປະຊຸມໂຕະມິນປະຈຳປີ 2018 ຢ່າງເປັນທາງການ <i>ໂດຍ: ທ່ານ ປອ. ສຸພັນ ແກ້ວມີໄຊ, ລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</i></p>
<p>16:40 – 17:00</p>	<p>ພິທີຖະແຫຼງຂ່າວ (ທີ່ ຫ້ອງປະຊຸມ 4) <i>ໂດຍ: ທ່ານ ປອ. ສຸພັນ ແກ້ວມີໄຊ, ລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ ແລະ ທ່ານ ນາງ ຄາຣິນາ ອິມໂມເນັ້ນ, ຜູ້ປະສານງານອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ທັງເປັນຜູ້ຕາງໜ້າ ອົງການ ສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ ປະຈຳ ສປປ ລາວ</i></p>